
   

Vragen Commissie Bestuur 5 april 2024 

Vragen Marga de Brauwer (PvdA-GL) over Brief GS over Gevolgen inwerkingtreding Spreidingswet - 407690, 
agendapunt 9 
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1. Hoe vaak per jaar organiseert de CvdK de Provinciale Regietafel Asielzoekers 

over de asielzoekersopvang? 
Vier of vijf keer per jaar. 

2. Wordt in die overleggen ook de opvang van Oekraïners en huisvesting van 
statushouders besproken? Zijn daar knelpunten gesignaleerd? Zo ja, welke? 

Ja er wordt ook gesproken over de opvang van Oekraïners en de 
huisvesting van statushouders. 
Formeel ligt de coördinatie van de opvang van Oekraïners nog bij 
de Veiligheidsregio. In de PRT wordt slechts geconstateerd dat de 
Zeeuwse gemeenten zich inspannen om opvang voor Oekraïense 
ontheemden in de gemeente te realiseren, maar dat er aanvullende 
plekken nodig zijn. 
Ten aanzien van huisvesting wordt de stand van zaken besproken. 
We constateren dat bij gemeenten de achterstanden oplopen.  

3. Wanneer moeten de 2109 asielzoekers gehuisvest zijn? Kan GS ons eenmaal 
per jaar op de hoogte houden van de stand van zaken rond deze huisvesting? 

Om verwarring te voorkomen spreken we bij asielzoekers over 
opvang en bij statushouders over huisvesting. Ten aanzien van de 
opvang van asielzoekers moeten gemeenten binnen 6 maanden, 
dus uiterlijk 30 juni 2025, de 2.109 opvangplekken hebben 
aangeboden aan COA. 
GS heeft bij het uitvoeren dan deze taken op basis van de 
Spreidingswet geen rol. GS behoeft hierover door gemeenten niet 
te worden geïnformeerd en GS kan daarom hierover PS niet 
informeren. 

4. Welke instrumenten heeft de Cvdk om gemeenten in Zeeland aan te sporen 
woningen beschikbaar te stellen voor de huisvesting van asielzoekers? 

De cvdK heeft bij de huisvesting van statushouders geen rol en 
heeft ook geen instrumenten om gemeenten aan te sporen 
woningen ter beschikking te stellen. 
Ten aanzien van de opvang van asielzoekers heeft de cvdK als 
voorzitter van de PRT een rol om samen met gemeenten het 
gesprek te voeren over een eerlijke verdeling van asielzoekers over 
de provincie. De Spreidingswet is het middel dat kan worden 
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ingezet om gemeenten aan te sporen een bijdrage te leveren bij 
opvang van asielzoekers. 

5. Zijn er voldoende voorzieningen in de buurt van de opvanglocaties in de 
gemeenten? Welke zijn dat zoals? 

De keuze voor een opvanglocatie is aan de betreffende 
gemeenten. Zij hebben daarover overleg met COA. De nabijheid 
van voldoende voorzieningen zoals scholen, winkels en 
recreatiemogelijkheden of de bereikbaarheid daarvan, zijn daarbij 
onderwerp van gesprek.  

 
 

 

 

 
 




